
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 16. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 239
Et enstemmigt Folketing pålagde med V 75 (2020-21) den daværende regering at tage 
initiativ til at undersøge, om der er indikationer på patientsikkerhedsmæssige udfordringer 
i ordningen for udvidet helbredstillæg for fodbehandling og i givet fald handle herpå. 
Folketinget pålagde også regeringen at afrapportere senest med udgangen af 2022, og at 
Folketinget skulle inddrages i undersøgelsens opgavebeskrivelse.
I den daværende sundhedsministers svar på SUU alm. del – spm. 692, 2021-22) om 
status for undersøgelsen hed det sig, at arbejdet med undersøgelsen havde pågået 
siden efteråret 2021, og at Folketingets partier ville blive inddraget i undersøgelsens 
opgavebeskrivelser. Spørgeren er dog ikke bekendt med en inddragelse efterfølgende. 
Vil ministeren svare på, om opgavebeskrivelsen er udarbejdet, og om undersøgelsen er 
påbegyndt? Vil ministeren orientere om den fremadrettede proces og – om muligt – en 
forventet dato for fremlæggelse af undersøgelsens konklusioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thulesen.Dahl@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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